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Protokół nr XXI 
obrad XXI sesji Rady Miejskiej Nidzicy 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego Nidzicy 
Nidzica, pl. Wolności 1 
dnia 06 marca 2008 r. 

 
Obrady XXI sesji  Rady Miejskiej Nidzicy kadencja (2006-2010) otworzył o godz. 1000 
Stanisław Paliński Przewodniczący Rady Miejskiej w Nidzicy stwierdzając jednocześnie 
qworum, uprawniające Radę do podejmowanie uchwał. 
Protokółowała  Anna Andryszkiewicz  – inspektor ds. Rady Miejskiej i jej organów. 
 

W posiedzeniu uczestniczyło 19 Radnych (zgodnie z listą obecności). 
 
Ad. 1 

Radny Stanisław Idec zgłosił wycofanie z porządku obrad pkt. 10 „Sytuacja sanitarno- 
epidemiologiczna w gminie Nidzica. Radny S. Idec zaproponował wprowadzenie ww tematu 
na przyszłą sesję Rady Miejskiej. 
W głosowaniu brało udział 19 Radnych. 
Za wycofaniem głosowało  - 16 Radnych 
Przeciw    - 0 
Wstrzymało się    - 3 
Punkt 10 został zdjęty z  porządku obrad. 
 
Radny Jan śeszko zaproponował w miejsce pkt 10 porządku obrad wprowadzić apel 
zawnioskowany przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia – apel w 
sprawie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie miasta Nidzica. 
W głosowaniu brało udział 19 Radnych. 
Za wprowadzeniem głosowało - 19 Radnych 
Przeciw    - 0 
Wstrzymało się    - 0 
Apel został wprowadzony w pkt. 10 porządku obrad. 
 
Burmistrz Nidzicy p. Dariusz Szypulski zaproponował zmiany w porządku obrad polegające 
na wycofaniu projektu uchwały nr 16 w sprawie odwołania redaktora naczelnego „Głosu 
Nidzickiego”, zgodnie z propozycją, która zapadła na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki, aby wstrzymać się z odwołaniem obecnego redaktora naczelnego gazety 
do momentu powołania na to stanowisko nowo wybranego – redaktora naczelnego. 
W głosowaniu brało udział 19 Radnych 
Za wycofaniem głosowało - 19 Radnych 
Przeciw    -   0 
Wstrzymało się   -   0 
Projekt uchwały został wycofany. 
 
Burmistrz zwrócił się równieŜ o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 17 w sprawie  
zmiany Uchwały Nr XX/185/2008 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 31 stycznia 2008 roku w 
sprawie uchwalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysokości i warunki wypłacania innych 
składników wynagrodzenia: za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a 



 2 

takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania”, w związku z uchyleniem uchwały przez organ nadzoru. 
W głosowaniu brało udział 19 Radnych 
Za wycofaniem głosowało - 19 Radnych 
Przeciw    -   0 
Wstrzymało się   -   0 
Projekt uchwały został wycofany. 
 
Burmistrz proponuje aby wprowadzić do porządku obrad w pkt 12 stanowisko rady miejskiej 
w Nidzicy w sprawie realizacji inwestycji pn: „Budowa hali widowiskowo- sportowej przy 
ulicy Polnej w Nidzicy”  
W głosowaniu brało udział 19 Radnych. 
Za głosowało  - 17 Radnych 
Przeciw  -   0 
Wstrzymało się  -   0 
Stanowisko Rady Miejskiej zostało wprowadzone do porządku obrad. 
 
Burmistrz proponuje wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na wydzierŜawienie nieruchomości na okres dłuŜszy niŜ 3 lata. 
W głosowaniu brało udział 19 Radnych. 
Za wprowadzeniem głosowało  - 18 Radnych 
Przeciw    -   0 
Wstrzymało się   -   1 
Projekt uchwały został wprowadzony. 
 
Burmistrz zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
„Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysokości i warunki wypłacania innych składników 
wynagrodzenia: za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a takŜe 
wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania”. 
W głosowaniu brało udział 19 Radnych. 
Za wprowadzeniem głosowało  - 19 Radnych 
Przeciw    -   0 
Wstrzymało się   -   0 
Projekt uchwały został wprowadzony. 
 
Burmistrz zaproponował równieŜ wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXIV/282/04 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 09 września 2004 roku w 
sprawie przystąpienia Gminy Nidzica do stowarzyszenia Lokalnej Organizacji Turystycznej 
Powiatu Nidzickiego, w związku z rezygnacją Radnej p. Marii Kaweckiej. 
W głosowaniu brało udział 18 Radnych 
Za wprowadzeniem głosowało  - 16 Radnych 
Przeciw    -  1 
Wstrzymało się    -  1. 
Projekt uchwały został wprowadzony. 
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Przystąpiono do głosowania porządku obrad z  przegłosowanymi zmianami. 
W głosowaniu brało udział 19 Radnych. 
Za głosowało                            -  19 Radnych 
Przeciw                                     -   0 
Wstrzymało się od głosu         -   0 
 
Porządek XXI sesji przedstawiał  się następująco : 
 

1. Otwarcie sesji Rady i przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XX  sesji Rady Miejskiej. 
3. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Nidzicy. 
4.  Informacja na temat moŜliwości dofinansowania inwestycji melioracyjnych. 
5. Zgłaszanie interpelacji i wniosków. 
6. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski.  
7. Informacja na temat pracy i zasad funkcjonowania komisji mieszkaniowej. 
8. Informacja na temat realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
9. Informacja na temat funkcjonowania gospodarki odpadami na terenie Gminy Nidzica. 
10. Przyjęcie apelu Rady Miejskiej w sprawie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego 

na terenie miasta Nidzica.. 
11. Przyjęcie sprawozdania z funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nidzicy. 
12. Przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Nidzicy w sprawie realizacji inwestycji pn.: 

„Budowa hali widowiskowo- sportowej przy ulicy Polnej w Nidzicy”. 
13. Podjęcie uchwał w sprawach : 

1/ zmiany w budŜecie gminy na 2008 rok; 
2/ wyraŜenie zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego wnoszonego przez Gminę 
Nidzica dla Przedsiębiorstwa Usługowego Gospodarki Komunalnej spółka  o.o. w 
Nidzicy; 
3/ wyraŜenie zgody na sprzedaŜ nieruchomości stanowiącej własność gminy Nidzica 
oddanej w uŜytkowanie wieczyste ( ul. K. Barke); 
4/ wyraŜenia zgody na zawarcie umowy z dotychczasowym dzierŜawca ( Jabłonka, 
Natać Mała, Wikno); 
5/ wyraŜenie zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą 
(Nibork Drugi); 
6/ wyraŜenie zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą (ul. 
Warszawska, ul. 1 Maja, ul. śywiczna, ul. Szerokopaś, ul. Kraszewskiego, ul. 
Działdowska, ul. Tatarska); 
7/ wyraŜenie zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą (ul. 
1 Maja); 
8/ zmiana uchwały Nr XIX/160/2007 rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 28 grudnia 
2007 roku w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z 
dotychczasowym dzierŜawcą (ul. Traugutta); 
9/ wyraŜenie zgody na oddanie w najem lokalu uŜytkowego na okres dłuŜszy niŜ 3 lata 
(ul. Warszawska); 
10/ wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat od opłat za przekształcenie prawa 
uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości zabudowanych lub 
przekształconych na cele mieszkaniowe, stanowiących własność gminy Nidzica; 
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11/ zmiany uchwały Nr XVII/133/2007 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 08 listopada 
2007 roku w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na terenie 
Gminy Nidzica na rok 2008; 
12/ zmiana uchwały Nr XLIX/486/06 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 27 kwietnia 
2006 roku w sprawie przystąpienia Gminy Nidzica do Związku Stowarzyszeń o 
nazwie Lokalna Grupa Działania „Brama Mazurskiej Krainy”; 
13/ w sprawie wyznaczenia podmiotów, w których jest wykonywana kara 
ograniczenia wolności oraz praca społecznie uŜyteczna; 
14/ przekazanie środków finansowych dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy; 
15/ przekazanie środków finansowych dla Policji; 
16/ w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości na okres dłuŜszy 
niŜ 3 lata. 
17/ w sprawie uchwalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysokości i warunki wypłacania 
innych składników wynagrodzenia: za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw , a takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 
szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania”. 
18/ w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Planowania i BudŜetu i 
Finansów. 
19/ w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nidzicy. 
20/ w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/282/04 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 09    
września 2004 roku w sprawie przystąpienia Gminy Nidzica do stowarzyszenia 
Lokalnej Organizacji Turystycznej Powiatu Nidzickiego 

14. Wolne wnioski. 
 
Ad.2  
 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
• Protokół z  XX sesji  wynikiem głosowania  
Za                                                                -  19  radnych 
Przeciw                                                        -   0 
Wstrzymało się od głosu                             -   0 
został  przyjęty. 
 
Ad. 3 
 
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Nidzicy złoŜył  
p. Dariusz Szypulski (treść sprawozdania w załączeniu do protokołu).  
 
Radny Jarosław Płatek w nawiązaniu do przedstawionej informacji przez Burmistrza na temat 
powołania komisji przetargowych na zadanie „BieŜący remont dróg gminnych zamiejskich 
oraz ulic i placów gminnych w mieście Nidzica o nawierzchni gruntowej i Ŝwirowej”, zadał 
pytanie jakie ulice będą remontowane na terenie miasta i poza miastem. 
Radny spytał równieŜ o zmiany w kalendarzu imprez kulturalno- sportowo- rekreacyjnych w 
Gminie Nidzica na rok 2008. Radnego interesowały, równieŜ szczegóły spotkania Burmistrza 
z przedstawicielami firmy Elfeko Spółka Akcyjna w dniu 28 lutego br., oraz spotkanie z 
Tomaszem Lella projektantem hali sportowej w sprawie omówienia moŜliwości 
zaadaptowania projektu hali do moŜliwości finansowych gminy. 
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Radny J. Płatek spytał, czy w ramach remontów dróg moŜliwe jest wykonanie progu 
zwalniającego przy ulicy Rataja 5 w Nidzicy /od strony przedszkola/. 
 
Radna Maria Kawecka w nawiązaniu do powołanej komisji na zadanie „BieŜące oczyszczanie 
miasta Nidzica” przypomniała, Ŝe dwa lata temu Rada Miejska otrzymała deklaracje od 
Przedsiębiorstwa Usług Gospodarki Komunalnej w Nidzicy, Ŝe w mieście będą stały 
kontenery na zuŜyty sprzęt AGD i RTV. 
Radna spytała, czy oświetlone będą place zabaw, a takŜe  czy Gmina przygotowana jest 
finansowo do wymiany oświetlenia na energooszczędne, oraz czy ośrodek wypoczynkowy w 
Nataci Małej jest finansowany z funduszu socjalnego pracowników Urzędu Miejskiego. 
Radna prosiła o udzielenie informacji na temat zmian wprowadzonych do regulaminu naboru 
na wolne stanowiska w Urzędzie Miejskim , i jakie są to stanowiska. 
Przy tym temacie Radna zapytała równieŜ o nabór na wolne stanowisko straŜnika miejskiego, 
czy ten etat jest naprawdę niezbędny. Kolejną kwestią w tej sprawie, którą Radna 
przedstawiła jest fakt, iŜ do Radnej zgłaszają się mieszkańcy, którzy mówią Radnej nazwisko 
osoby, która będzie zatrudniona na stanowisku straŜnika miejskiego. JuŜ dwa razy ta osoba 
kandydowała na to stanowisko i dwa razy nie została wybrana. Radna uwaŜa, iŜ naleŜy 
skończyć z hipokryzją. Kontynuując Radna powiedziała, Ŝe jeŜeli potrzebny jest w Urzędzie 
Gminy sportowiec, to naleŜy mieć odwagę powiedzieć, Ŝe chcemy mieć ładną grę w piłkę 
noŜną, sportowiec musi z czegoś Ŝyć, zdaniem Radnej jest to zupełnie zrozumiałe, dlatego 
Urząd Miejski szuka mu pracy. Radna spytała, czy konkursy w Urzędzie Miejskim muszą 
polegać na tym aby zmęczyć materiał ludzki i wybrać na to stanowisko swoją osobę. Radna 
uwaŜa, Ŝe jest to nieuczciwe w stosunku do osób, które aplikują na to stanowisko.  
Kolejne pytanie, które zadała Pani M. Kawecka dotyczyło adaptacji budynku na 
 ul. Sienkiewicza. Radna powiedziała, Ŝe przeznaczone zostały juŜ pieniądze na adaptacje 
budynku przy ul. Sienkiewicza, a dwie sesje do tyłu Radna otrzymała informację, Ŝe budynek 
socjalny przy ul. Kajki nie będzie budowany. 
Radna spytała o wycinkę drzew nad jeziorkiem miejskim, jaki jest kolejny etap i według 
czyjego projektu będziemy realizować zagospodarowanie jeziorka, Radna poprosiła równieŜ 
o udostępnienie do wglądu niniejszego projektu. 
 
Radna Elzbieta Królewska- Siwy zadała pytanie dotyczące posiedzenia Zarządu Związku 
Gmin  i Powiatów Nadomulewiańskich, które odbyło się 06 lutego br., gdzie poruszany był 
temat opracowania koncepcji rozwoju szlaku kajakowego na rzece Omulwi, Radna spytała o 
zapadnięte decyzje na tym spotkaniu. 
Kolejne pytanie zadane przez Radną dotyczył spotkania 25 lutego z Nadleśnictwem Nidzica 
w sprawie podpisania umowy na przejęcie boiska w m. Wikno oraz drogi Brzeźno- Łyńskie, 
Radna chciałaby wiedzieć o moŜliwej komunikacji drogi, która biegnie przez las pomiędzy 
Wiknem a Brzeźnem. 
Radna odniosła się równieŜ do podpisanej umowy na zbieranie , transport i unieszkodliwienie 
zwłok bezdomnych zwierząt lub ich części, pytając czy dotyczy to równieŜ zwierzyny leśnej i 
czy sołtysi otrzymali informację oraz kontakt do firmy z którą umowa została zawarta.      
 
Radny Alfred Potapiuk wyraził swoją negatywną opinię na temat zapytania Radnego J. Płatka 
na temat wybudowania progów zwalniających przy ul. Rataja 5 poniewaŜ Radny A. Potapiuk 
zgłaszał juŜ ten wniosek kilkakrotnie i nie widzi słuszności zgłaszania go przez Radnego 
Jarosława Płatka. 
 
Radna Marzena Łada w związku z upływającym terminem wymiany dowodów osobistych, 
spytała co z osobami przebywającymi zagranicą. 
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Radny Patryk Kozłowski spytał czy rozstrzygnięty konkurs na stanowisko podinspektora ds. 
dowodów osobistych jest dodatkowym etatem w Urzędzie Miejskim. 
 
Burmistrz Nidzicy Pan Dariusz Szypulski w nawiązaniu do zapytań Radnego J. Płatka 
odpowiedział, Ŝe wspomniane remonty to remonty dróg gruntowych oraz remonty cząstkowe 
nawierzchni bitumicznej, w tej sytuacji nie wskazuje się konkretnych  dróg, czy konkretnych 
ulic, to wynika z bieŜących potrzeb. Wyłania się wykonawcę, który w ramach bieŜących 
potrzeb będzie te naprawy realizował. 
Radny Jarosław Płatek dodatkowo zadał pytanie jakie ulice będą remontowane. 
Burmistrz odpowiedział, remont będzie dotyczył wszystkich dróg nieutwardzonych, 
gruntowych i Ŝwirowych, oraz wszystkich nawierzchni bitumicznych uszkodzonych po zimie. 
Burmistrz kontynuując odpowiedź na zapytanie Radnego powiedział, iŜ firma Elfeko to 
kolejna firma zajmująca się energetyką wiatrowa, wnioskuje ona o zmiany w studium 
uwarunkowań. Zdaniem Burmistrza nie ma takiej potrzeby, poniewaŜ studium, które 
funkcjonuje spełnia wymogi. Zgodnie z tym studium moŜna lokalizować elektrownie 
wiatrowe. 
Na temat uzgodnień z biurem sportu Urzędu Marszałkowskiego, Burmistrz powiedział, iŜ  
zgodnie z informacjami, które docierały do nas juŜ wcześniej, nie mamy co liczyć na środki z 
Regionalnego Programu Operacyjnego. MoŜemy liczyć na wsparcie ze środków ministra 
sportu, pochodzących z totalizatora sportowego. Musimy jednak sobie zdać sprawę z tego, Ŝe 
hala, która miałaby kosztować kilkanaście milionów złotych  nie jest po prostu w zasięgu 
naszych moŜliwości, dlatego Burmistrz rozmawiał z projektantem o moŜliwościach 
zaadoptowania tego projektu do moŜliwości finansowych gminy. W grę wchodziłoby równieŜ 
etapowanie tej inwestycji. Pierwszy etap to hala z częścią ciągów komunikacyjnych, 
zrezygnowalibyśmy z duŜego parkingu, oraz z ogrodzenia terenu i bardzo kosztownej 
elewacji. W wyniku rozmów Burmistrza,  Kierownika Wydz. Techniczno- Inwestycyjnego z 
projektantem na jesieni moŜliwe byłoby wyłonienie wykonawcy i przystąpienie do realizacji 
projektu. 
Radny Andrzej Bróździński spytał jaką kwotę uzyskalibyśmy z totalizatora sportowego. 
Pan Burmistrz odpowiedział, Ŝe jest to kwota około 2 mln. 
Na temat progu zwalniającego odpowiedzi udzieliła Pani Halina Piotrkowska Kierownik 
Wydziału Techniczno- Inwestycyjnego, mówiąc, iŜ w z puli środków przeznaczonych na 
bieŜące remonty dróg nie moŜemy wybudować progu zwalniającego. Ogólnie ze środków 
finansowych przeznaczonych w budŜecie gminy na drogi moŜemy budować progi 
zwalniające, jest tylko kwestia z jakiego działu. Pani Kierownik wspomniała równieŜ, iŜ 
progów zwalniających nie stawia się na placach budowy czy na drogach Ŝwirowych, progi 
zwalniające ustawia się na nawierzchniach typu asfalt. Ponadto ustawienie progów 
zwalniających uzgadnia się z organami zarządzającymi ruchem. 
W sprawie moŜliwości odbioru przez PUGK zuŜytego sprzętu AGD, RTV Burmistrz 
odpowiedział, Ŝe prowadzone były rozmowy z potencjalną firmą z Warszawy, która miałaby 
ten sprzęt odbierać od spółki, umowa jednak nie doszła do skutku ze względu na zbyt 
wysokie koszty. W tej chwili prowadzone są rozmowy z Działdowem. 
Gmina będzie wymieniać oświetlenie na energooszczędne, jesteśmy przygotowani i jesteśmy 
w stanie dokonać modernizacji na terenie miasta czyli wymiana starych opraw na nowe, 
Burmistrz dodał, Ŝe będzie to wykonywane oczywiście za przyzwoleniem Rady Miejskiej. 
Burmistrz zgodził się z wypowiedzią Radnej M. Kaweckiej na temat gminnego obiektu w 
Nataci Małej. Burmistrz jest przeciwnikiem aby finansować ten obiekt ze środków funduszu 
socjalnego. W tym roku przewidziane są wpływy tylko od osób wynajmujących pokoje, będą 
one przeznaczone na remonty tych pokoi. Burmistrz powiedział równieŜ iŜ zwróci się z 
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wnioskiem do Rady Miejskiej, Ŝeby przeznaczyć środki na najpilniejsze prace remontowe w 
tym ośrodku.  
Na temat zmian w regulaminie naboru na wolne stanowiska urzędnicze odpowiedzi udzieliła 
Pani ElŜbieta Płoska Sekretarz Miasta. 
Pani Sekretarz odpowiedziała, Ŝe wprowadzona została moŜliwość przeniesienia na zasadzie 
porozumienia stron pracowników urzędu zatrudnionych na stanowiskach urzędniczych, w 
ramach wydziału. Wprowadzono moŜliwość odstąpienia od wymogu sporządzenia opisu 
stanowiska w przypadku przygotowania ogłoszenia o naborze, poniewaŜ ogłoszenie zawiera 
wszystkie elementy tego opisu. Wprowadzono równieŜ zapis, Ŝe odstępuje się od przyjęcia 
kandydata, który nie uzyskał min. 50% punktów wymaganych. Rezygnuje się takŜe z badań 
lekarskich, wystarczy jedynie zaświadczenie lekarskie.  
Radna Maria Kawecka spytała, czy miała miejsce sytuacja, Ŝe w pierwszym etapie konkursu 
był regulamin, który zawierał inne wymagania od kandydatów aplikujących o te stanowisko, 
a w drugim etapie pojawiło się, Ŝe trzeba uzyskać odpowiedni procent punktów z odpowiedzi. 
Pani ElŜbieta Płoska Sekretarz miasta odpowiedziała, Ŝe nie miała miejsca taka sytuacja, 
zawsze przyjmowało się, Ŝe na minimum 50% pytań kandydat musi odpowiedzieć, dlatego 
wprowadzony został ten zapis.  
Burmistrz w sprawie budynku socjalnego przy ul. Kajki odpowiedział, Ŝe nigdy nie 
zrezygnowano z budowy tego budynku, rozwaŜane są kolejne lokalizacje na ul. Moniuszki i 
na ul. Konopnickiej, potrzeby odnośnie lokali socjalnych są bardzo duŜe.       
Kolejny etap robót nad jeziorkiem miejskim to rekultywacja terenu, połoŜenia nowych 
trawników i posadzenia drzew. 
Na pytanie Radnej M. Kaweckiej na temat  konkursu na straŜnika miejskiego i wyraŜenie 
swojej opinii w tej sprawie, Burmistrz odpowiedział, Ŝe są to pomówienia ze strony Radnej. 
Burmistrz powiedział, Ŝe konkursy w Urzędzie Miejskim nie są pod nikogo organizowane. 
Burmistrzowi zaleŜy aby potencjalny StraŜnik Miejski zatrudniony w Urzędzie Miejskim 
spełniał podstawowe wymogi niezbędne na tym stanowisku.  
 
Koncepcja szlaku kajakowego na rzece Omulwi była analizowana na omawianym spotkaniu, 
jak równieŜ analizowane były z projektantem  koszty finansowe. 
Umowy z Nadleśnictwem zostały podpisane. Jeśli chodzi o zwierzyny to wyłoniona firma 
współpracowała juŜ z gminą w ubiegłym roku, więc sołtysi i osoby zainteresowane 
poinformowane są o kontakcie w razie potrzeby. 
 
W przypadku osób przebywających zagranicą, które do tej pory nie wymieniły dowodów 
osobistych, w momencie powrotu do kraju w kaŜdej chwili będą mogły te dowody osobiste 
wymienić.  
 
W sprawie zatrudnienia osoby na stanowisko podinspektora ds. dowodów osobistych, to nie 
jest to dodatkowy etat, osoba obecnie pracująca jako inspektor ds. dowodów osobistych 
przechodzi na wolne miejsce do biura Rady Miejskiej, poniewaŜ osoba obecnie pracująca na 
tym stanowisku po rozstrzygniętym konkursie przechodzi na stanowisko informatyka w 
Urzędzie Miejskim. 
Radny Andrzej Bróździński spytał, czy zmiany w regulaminie naboru na wolne stanowiska 
urzędnicze dostosowany był do przesunięć o których mówił Pan Burmistrz. 
Sekretarz Miasta odpowiedziała, Ŝe zostały jedynie zmienione zakresy czynności 
pracownikom, są to stanowiska równorzędne- inspektorów w tym samym wydziale. Ponadto 
nowy informatyk jest jednocześnie pełnomocnikiem ds. informacji niejawnych i w związku z 
tym niezbędna była zmiana zakresów czynności. 
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Ad. 4         
Informacja na temat moŜliwości dofinansowania inwestycji melioracyjnych 
/niniejsza informacja stanowi załącznik do protokołu/. 
 
Radna Maria Kawecka spytała jak często oczyszczany jest rów melioracyjny, który płynie 
wzdłuŜ jeziorka miejskiego. 
Przedstawiciel Zarządu Melioracji odpowiedział, Ŝe rowy naleŜą do melioracji 
szczegółowych, a melioracje szczegółowe utrzymywane są na koszt właściciela,  rów wzdłuŜ 
jeziorka miejskiego naleŜy do gminy. 
Ad. 5  
Zgłaszanie interpelacji i wniosków. 
 
Pan Kamiński wystąpił w imieniu przedstawicieli mieszkańców Piątek, mówiąc iŜ w Nidzicy 
w dniu 10 marca br. odbędzie się dyskusja na temat przebiegu trasy S-7. Zdaniem Pana 
Kamińskiego Radni nie są zorientowani ww temacie, poniewaŜ na forum Rady nie są 
podejmowane tematy dotyczące przebudowy trasy. Pan Kamiński pozwolił sobie na napisanie 
artykułu na ten temat, który został opublikowany w lokalnej prasie, artykuł ten zdaniem Pana 
Kamińskiego wyjaśnia wiele szczegółów dotyczących przebiegu trasy. W związku z 
powyŜszym komitet Piątek organizuje spotkanie w tej sprawie 08 marca o godz. 17.00. Pan 
Kamiński zaprasza na to spotkanie Burmistrza, Starostę, Radnych Rady Miejskiej i Rady 
Powiatu w celu zajęcia jednego stanowiska w tej sprawie. 
 
Pani Joanna Wawrzyniak Sołtys Piątek  poprosiła w imieniu mieszkańców o przybycie na 
organizowane spotkanie. Pani Sołtys powiedziała, Ŝe mieszkańcy Piątek mają obawy, Ŝe 
jeŜeli przedstawiciele gminy i powiatu oraz zainteresowani mieszkańcy nie zajmą wspólnego 
stanowiska to Dyrekcja Dróg i Autostrad podejmie decyzje korzystną tylko dla siebie. 
 
Radny Andrzej Bróździński w imieniu Radnych zgłosił swój sprzeciw na słowa, Ŝe Radni nie 
interesują się tematem przebudowy trasy. Radny powiedział, Ŝe Radni Rady Miejskiej bardzo 
interesują się  tematem przebudowy trasy i są zaangaŜowani w omawiany temat.  
 
Pan Burmistrz równieŜ powiedział, Ŝe Radni dyskutowali i nadal dyskutują nad tematem 
przebudowy trasy na komisjach i nieoficjalnych spotkaniach. 
 
Pan Stanisław Paliński Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, Ŝe na temat proponowanych 
wariantów przebudowy trasy naleŜy dyskutować aby zdobyć więcej wiedzy merytorycznej.  
Przewodniczący zadał pytanie Pani Mecenas jakie Rada ma moŜliwości – czy moŜe 
stanowiska nie przyjąć w sprawie przebudowy trasy. 
Pani Ewa Moszczyńska Radca Prawny Urzędu Miejskiego odpowiedziała, Ŝe Radni mogą w 
tej sprawie zająć stanowisko, które zostanie uwzględnione bądź nie. 
 
Radny Jarosław Płatek zgłosił następujące wnioski: 

1. Na jakim etapie jest plan miejscowego zagospodarowania miasta Nidzica. 
2. Czy w planie zagospodarowania przestrzennego miasta Nidzica, moŜemy uwzględnić 

obwodnicę planowanego węzła komunikacyjnego w Litwinkach i ciąg drogi 
wojewódzkiej, aby móc puścić cięŜki sprzęt powyŜej 12 ton i odciąŜyć ulicę Traugutta 
i ul. 1 Maja. 

3. Na jakim etapie jest zadanie – budowa ulicy Brzozowej z przedłuŜeniem do ul. 
Konopnickiej i budowa od ul. Ogrodowej i przedłuŜenie do ul. Rataja oraz 
przeniesienie garaŜy. 
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4. Na jakim etapie jest miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego jeziora 
Omulew. 

5. Jakie koszty ponosi gmina z tytułu przynaleŜności do związków, stowarzyszeń i jakie 
z tego tytułu gmina osiąga korzyści. 

 
Radna Maria Kawecka zgłosiła następujące zapytania i wnioski: 

1. Czy sprzęt nagłośniający został sfinansowany z § 750 zakup sprzętu komputerowego i 
oprogramowania. 

2. Na jakim etapie są sprawy dotyczące udroŜnienia ulicy Murarskiej. 
3. Czy „odchudzenie” hali widowiskowo- sportowej jest niezbędne, jeŜeli jest niezbędne 

dlaczego nie zostało to dokonane przy poprzednim jej „odchudzaniu”, czy pieniądze 
na to przeznaczone brane są z kwoty 1 mln. w budŜecie na halę widowiskowo- 
sportową.  

 
Radna GraŜyna śabińska poprosiła o zweryfikowanie obowiązującego regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków w gminie Nidzica i dostosowanie tego 
regulaminu do obowiązujących przepisów prawnych w kwestii dotyczącej przede wszystkim 
opłat. 
 
Radna Eufemia Jankowska zwróciła uwagę na problem dworca kolejowego. Radna 
wspomniała, iŜ osobiście korzystała z usług PKP w Nidzicy, zauwaŜyła, Ŝe bardzo duŜa grupa 
mieszkańców dojeŜdŜa do pracy, a dworzec konkretnie poczekalnia, która powinna słuŜyć do 
odprawy pasaŜerów w Ŝaden sposób nie spełnia warunków do tego. Dlatego teŜ grupa 
dojeŜdŜających osób oczekuje na przyjazd pociągu na zewnątrz budynku. Jest to bardzo 
trudne, jeŜeli codziennie trzeba oczekiwać bez względu na warunki atmosferyczne. Radna 
zgłosiła wniosek do Pana Burmistrza aby wystąpił z pismem do przewoźnika, aby ten z kolei 
wyegzekwował od właściciela dworca, wyremontowanie poczekalni, która nie spełnia na 
chwile obecną wymogów do odprawy pasaŜerów, a do czego obliguje go prawo przewozowe. 
Według prawa przewozowego w cenę biletu wkalkulowana jest odprawa pasaŜerów, do której 
słuŜy dworzec, a warunki jakie są w tej chwili na dworcu eliminuje go z uŜytku publicznego. 
Właścicielem dworca jest PKP Zakład Nieruchomości mieszczący się w Olsztynie i ten 
właściciel wynajmuje pomieszczenia na dworcu na kasę biletową PKS, na biura PKS, na kasę 
biletową PKP, sklep obuwniczy , sklep meblowy i na zakład cukierniczy. W związku z tym 
czerpie z tego tytułu korzyści, a nic nie robi w kierunku polepszenia warunków na dworcu. 
Radna uwaŜa, Ŝe skierowanie takiego pisma do Dyrektora przy dworcu regionalnym PKP 
spółka z o.o. w Olsztynie, jest zasadne, jednocześnie naleŜałoby podać to równieŜ do 
wiadomości sanepidu, poniewaŜ problem ten dotyka mieszkańców naszego miasta i okolic. 
 
Pan Paweł Tarasiuk Sołtys Grzegórzk zaprosił wszystkich obecnych na spotkanie w dniu 
11 marca o godz. 16.00 w świetlicy w Grzegórzkach. 
 
Radny Alfred Potapiuk oznajmił, iŜ Przedsiębiorstwo Usług Gospodarki Komunalnej wygrało 
przetarg na bieŜące oczyszczanie miasta, zdaniem Radnego Przedsiębiorstwo nie wywiązuje 
się z podpisanej umowy poniewaŜ w mieście jest brudno. 
Radny A. Potapiuk kontynuując powiedział, iŜ do Burmistrza wpłynęła prośba od właścicieli i 
najemców garaŜy przy ul. Rataja o moŜliwość ich uwłaszczenia, zdaniem Radnego w tej 
materii nic się nie robi. Radny złoŜył wniosek aby w terminie pilnym dokonać uwłaszczeń 
garaŜy, osobom, które wybudowały te garaŜe z własnych środków i uruchomić takie 
procedury, aby przywrócić im ich własność. 
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Po artykule w gazecie pt „Gmina zameldowała nową najemczynie mimo, Ŝe obecna 
zrezygnowała z zamiany mieszkania”, Radny chciałby wiedzieć, czy w tym przypadku 
powinna o tym być poinformowana komisja mieszkaniowa. 
Kolejny wniosek Radnego jest o następującej treści: „ z posiadanych informacji 
jednoznacznie wynika, Ŝe są pewne przekłamania po stronie Pana Radnego Jarosława Płatka, 
mianowicie wnioskuje o upublicznienie pisma z dnia 30 czerwca 2007 roku złoŜonego do 
Centralnego Biura Antykorupcyjnego podpisanego przez 11 Radnych, to pismo 
opieczętowane jest pieczęcią Rady Miejskiej a zatem zgodnie z wypowiedzią Radnego 
Jarosława Płatka takowa pieczęć nie istniała, to pismo widziało kilka osób przebywających na 
tej sali. Dlatego teŜ Panie Przewodniczący Pan widział, Ŝe ta pieczęć widnieje, chciałbym 
wiedzieć jak jest rzeczywiście, Pan Idec równieŜ widział to pismo.” 
 
Pan Władysław Jabłoński Sołtys Załusk spytał co dalej z parkiem w Załuskach, poniewaŜ jest 
juŜ gotowy projekt. 
 
Radna Maria Kawecka w związku z budŜetem Państwa, który  w tym roku ma być budŜetem 
zadaniowym, a wiele gmin równieŜ przeszło na tego typu formę konstruowania budŜetu, która 
jest bardzo czytelna, składa wniosek aby przegłosować; czy chcemy mieć budŜet zadaniowy, 
czy w takiej formie jak dotychczas.    
 
Ad. 6     
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski.  
 
Burmistrz Nidzicy na temat planu zagospodarowania miasta odpowiedział, Ŝe był on 
opóźniony ze względu na to Ŝe nie mieliśmy uzgodnień z Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych  i Autostrad i Wojewódzkiego Zarządu Dróg. Odbyliśmy spotkanie z 
przedstawicielami obydwu instytucji oraz z naszymi urbanistami, którzy realizują dla nas nie 
tylko plan dotyczący miasta, ale równieŜ miejscowości Piątki i Tatary, uzgodnione zostały 
punkty sporne. Zdaniem Pana Burmistrza udowodniliśmy, Ŝe moŜna uzgodnić ten obszar, 
który jest objęty planem i to nie ma wpływu na realizowane przez Generalną Dyrekcję Dróg 
inwestycje.  
Na pytanie na jakim etapie jest w tym momencie plan Pan Burmistrz poprosił o udzielenie 
odpowiedzi przez Pana Piotra Romaniuka Kierownika Wydziału GMKiR Urzędu Miejskiego, 
który powiedział, Ŝe w tym momencie plan jest na etapie wprowadzenia  poprawek do 
projektu, przygotowywane są uzgodnienia, po tych uzgodnieniach plan będzie wyłoŜony do 
wiadomości publicznej. W tej chwili urbaniści pracują nad poprawkami, z chwilą dokonania 
tych wszystkich uzgodnień przedłoŜą go w Urzędzie.  
Pan Burmistrz kontynuując powiedział, Ŝe plan obejmuje pewien obszar, ten obszar, który jest 
objęty planem nie obejmuje obwodnic. Jednak o obwodnicach moŜemy rozmawiać w 
momencie ostatecznego przyjęcia wariantu przebudowy drogi krajowej. Burmistrz w tej 
kwestii rozmawiał z Dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Dróg i z projektantem, który 
opracowuje projekt przebudowy 7. Projektant ten jest w stanie przygotować nam koncepcję 
budowy obwodnic, ale najpierw musi wiedzieć w którym miejscu będą węzły. 
 
Radny Jarosław Płatek powiedział, Ŝe z wiedzy, którą posiada wynika, Ŝe Pan Jędrasik 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich powiedział, Ŝe jeŜeli nie umiejscowimy to w planie, to 
Pan Jędrasik nie będzie wykonywał „za swoje” środki obwodnicy. 
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Pan Burmistrz powiedział, Ŝe najpierw musimy określić przebieg obwodnicy, Ŝeby 
zarezerwować później pas w uchwalonym planie. Musimy wiedzieć co chcemy zrobić i w 
którym miejscu. 
 
Pan P. Romaniuk dodał, Ŝe planem jest objęty teren miasta, natomiast w tej chwili Ŝeby 
przystąpić do opracowywania nowego planu, który uwzględniałby obwodnice w kategorii 
wojewódzkiej, czyli obwodnice południową i północną to musimy wiedzieć gdzie będą 
zlokalizowane węzły, Ŝeby do nich te drogi dołączyć.  Na dzień dzisiejszy nie posiadamy 
takiej wiedzy, który wariant zostanie zaakceptowany przez Dyrekcję Dróg. 
 
Radny Zdzisław Napiórkowski powiedział, Ŝe nie moŜe być tak, Ŝeby do Pana Jędrasika 
wydzwaniał jeden Radny, albo będzie to stanowisko całej Rady, albo stanowisko Burmistrza. 
JeŜeli sam radny J. Płatek będzie kontaktował się z Panem Jędrasikiem to będzie wyglądało, 
Ŝe Rada Miejska nic nie robi.  
 
W sprawie budowy ul. Brzozowej i ul. Ogrodowej Pan Burmistrz odpowiedział, Ŝe około 
tygodnia od sesji będzie chciał wspólnie z Panią Kierownik H. Piotrkowską, zorganizować 
spotkanie za przyzwoleniem Pana Przewodniczącego z Radnymi. Pani Kierownik chciałaby 
przedstawić wszystkie sprawy, wątpliwości i trudności odnośnie zaplanowanych inwestycji w 
budŜecie na 2008 rok. 
Radni upowaŜnili Pana Burmistrza do dokonania zmian w planie i została podpisana umowa z 
Panią Piskorską, która była twórcą tego planu, i ma wprowadzić zapis o dopuszczaniu 
rozwiązań tymczasowych. Wszystkie uzgodnienia będą trwały około 8 miesięcy. 
PrzynaleŜność gminy  do związków i stowarzyszeń, koszty zostaną Panu Radnemu  
J. Płatkowi przygotowane na piśmie. 
 
Na pytanie w sprawie zakupu sprzętu nagłaśniającego odpowiedzi udzieliła pani Wiesława 
Rozmus Skarbnik Miasta mówiąc, Ŝe środki zostały przeznaczone  § 6060 budŜetu gminy. 
 
Ulica Murarska to część większego działania powiedział Pan Burmistrz, jest to kwestia 
odzyskania przez gminę mienia w postaci dawnej winiarni. W ubiegłym tygodniu doszło do 
spotkania mecenasów firmy IN VINO VERITAS z przedstawicielem gminy Nidzica, na tym 
spotkaniu rozwaŜano moŜliwość spotkania się z Radnymi.  
 
Pan P. Romaniuk powiedział, Ŝe ustalono termin kolejnego spotkania na 14 marca na godz. 
10.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 
 
Na pytanie dotyczące hali sportowej Burmistrz odpowiedział, Ŝe w momencie kiedy 
dokonywano pierwszego „odchudzenia” liczyliśmy na to Ŝe uda nam się pozyskać środki z 
Regionalnego Programu Operacyjnego, gdybyśmy dostali dofinansowanie 50% to bylibyśmy 
w stanie wybudować tą halę. Dziś jeśli wiemy, Ŝe tych środków nie uzyskamy, a zaleŜy nam 
Ŝeby hala w naszym mieście powstała, poniewaŜ jesteśmy ostatnim miastem powiatowym, 
który nie posiada hali sportowej, musimy niestety obniŜyć koszty budowy hali widowiskowo- 
sportowej do nowych moŜliwości finansowych. 
 
Sugestia Radnej GraŜyny śabińskiej została juŜ przekazana do MWiK, na następnej sesji 
będzie regulamin uchwalany- odpowiedział pan Burmistrz, na temat dworca kolejowego 
Burmistrz równieŜ jest zdania, Ŝe jego wygląd jest bardzo zły. Pan Burmistrz dwukrotnie 
spotykał się z przedstawicielami PKP, proponował im przejęcie tego dworca przez gminę, 
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natomiast PKP nie wyraŜa na to zgody. Jedyna propozycja otrzymana od PKP to przejęcie 
toalet na dworcu.  
 
Pani H. Piotrkowska udzieliła odpowiedzi na pytania Radnego A. Potapiuka, mówiąc, Ŝe 
umowa została podpisana 29 lutego br., są to dopiero pierwsze dni funkcjonowania tej 
umowy. Pierwszym podstawowym elementem będzie ustalenie harmonogramu sprzątania 
tzw. po zimowego. 
 
W sprawie uwłaszczenia garaŜy odpowiedzi Radnemu udzielił Pan P.Romaniuk Kierownik 
Wydz. GMKiR. Pan Kierownik nie zgodził się z wypowiedzią Radnego A. Potapiuka, 
powiedział, Ŝe do końca roku 2000 osoby, które są najemcami garaŜy mogły składać wniosek 
o nieodpłatne ich uwłaszczenie. Potencjalni właściciele garaŜy musieli spełniać cztery 
podstawowe warunki, a mianowicie: wybudować na podstawie decyzji- pozwolenia na 
budowę, wybudować ze środków własnych i być są najemcami garaŜy na podstawie umowy 
najmu, a ich lokalizacja jest zgodna z planem. Przy ulicy Rataja Ŝadna z tych osób nie 
spełniała wymienionych warunków, nie dostarczyły pozwolenia na budowę, brak jednego z 
tych aktów w tamtym czasie uniemoŜliwiało  dokonanie uwłaszczenia.  
 
Ad. 7   
Informacja na temat pracy i zasad funkcjonowania komisji mieszkaniowej /niniejsza 
informacja stanowi załącznik do protokołu/. 
 
Pani Anna Kieszniewska zwróciła się z pytaniem do Przewodniczącej Komisji 
Mieszkaniowej jak weryfikowane są podania osób oczekujących na mieszkanie. Ponownie 
Pani Kieszniewska zwróciła się do Radnych o mieszkanie, które znajduje się obok jej 
mieszkania i jest mieszkaniem komunalnym. Pani Kieszniewska zaproponowała, aby do tego 
mieszkania została przydzielona jej siostra, która oczekuje na mieszkanie komunalne. 
Zaproponowała swoją siostrę do tego mieszkania poniewaŜ jak twierdzi jest to właściwie 
mieszkanie w mieszkaniu i cięŜko jej będzie dzielić to mieszkanie z obcą osobą. 
 
Radna GraŜyna śabińska Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej odczytała protokół z 
posiedzenia komisji na, którym zapadła decyzja przyznająca owe mieszkanie dla osoby 
bezdomnej, obecnie mieszkającej w hotelu na stadionie miejskim. 
 
Pan Burmistrz dodał, iŜ Komisja Mieszkaniowa dokonała przydziału mieszkania. Pan 
Burmistrz nie podpisał jednak protokołu, poniewaŜ pojawiły się dyskusje na ten temat.  
Radny Andrzej Bróździński powiedział, Ŝe temat był poruszany na Komisjach Rady, sugestia 
większości Radnych była taka, Ŝe nie sprzedajemy tego mieszkania, tylko przekaŜemy to 
mieszkanie dla siostry Pani Kieszniweskiej. Komisja Mieszkaniowa nie wzięła pod uwagę 
woli Rady.  
Radny Marek Kierzkowski poparł zdanie przedmówcy. Radny przypomniał, iŜ ta sprawa 
poruszana była na sesji, ale nie została ostatecznie zakończona. Część Radnych po 
poprzedniej sesji odwiedziła mieszkanie Pani Kieszniewskiej i sprawdziła w jakich 
warunkach mieszka obecnie. Radny uwaŜa za dobre rozwiązanie przydzielenie mieszkania 
siostrze pani Kieszniewskiej. 
Radny Krzysztof Kawiecki członek Komisji Mieszkaniowej powiedział, Ŝe Komisja zajęła się 
problemem, który ciąŜy na gminie, są to osoby w wyrokami eksmisji. Decyzja została podjęta 
taka, aby odciąŜyć gminę z kosztów, które w tej chwili dodatkowo ponosi.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Stanisław Paliński poprosił członków Komisji 
Mieszkaniowej o ponowne przeanalizowanie poruszanego tematu.      
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Ad. 8 
Informacja na temat realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
/niniejsza informacja stanowi załącznik do protokołu/.  Radni ww informację przyjęli bez 
uwag.  
 
Ad.9         
Informacja na temat funkcjonowania gospodarki odpadami na terenie Gminy Nidzica.                     
/niniejsza informacja stanowi załącznik do protokołu/. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej. S.Paliński poprosił Radcę Prawną o wydanie opinii na temat 
konieczności uchwalenia stawek za wywóz nieczystości. 
Pani Ewa Moszczyńska Radca Prawny powiedziała, Ŝe Pan Przewodniczący Rady Miejskiej 
wystąpił z pismem o wydanie opinii prawnej odnośnie moŜliwości ustalania przez 
Przedsiębiorstwo Usługowe Gospodarki Komunalnej w Nidzicy, będące 100% własnością 
gminy Nidzica stawki za wywóz nieczystości stałych i płynnych bez udziału Rady Miejskiej. 
Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, wysokość górnych stawek 
za odbiór nieczystości płynnych i stałych ustala Rada Miejska w formie uchwały. Stawki 
ustalane są przez podmiot prowadzący działalność w tym zakresie, ale górną wysokość tych 
stawek określa Rada Miejska w formie uchwały. Takiej uchwały Rada nie podjęła.  
Przewodniczący Rady spytał, czy w obecnej chwili spółka prawnie nalicza opłatę za wywóz 
nieczystości. 
Pani E. Moszczyńska Radca Prawny odpowiedziała, Ŝe spółka ma prawo pobierać opłaty za 
świadczone usługi na podstawie zawartych umów, a Rada Miejska powinna podjąć  uchwałę, 
w której ustali górną granicę stawek jakie spółka moŜe pobierać. Skoro do tej pory takiej 
uchwały nie ma, spółka nie jest ograniczona maksymalną wysokością tych stawek. Zdaniem 
Pani Mecenas Rada jest zobowiązana  podjąć taką uchwałę.  
Radny Andrzej Bróździński spytał, kto jest odpowiedzialny za przygotowanie tej uchwały.  
Radny złoŜył wniosek o przygotowanie uchwały w sprawie ustalenia górnej granicy stawek 
za wywóz nieczystości stałych i płynnych na terenie gminy Nidzica.  
Pan Burmistrz odpowiedział, Ŝe spółka jest juŜ zobowiązana do przygotowania uchwały w tej 
sprawie.  
Radna GraŜyna śabińska poprosiła aby odnieść się do regulaminu obowiązującego w kwestii 
gospodarki odpadami (sprzątanie, zamiatanie itp.) , oraz o uaktualnienie zawartych tam 
zapisów.  
Radny Alfred Potapiuk powiedział, Ŝe 25 stycznia odbyło się spotkanie zorganizowane przez 
Stowarzyszenie EKO- Nidzica, w tym spotkaniu brały udział osoby zainteresowane 
gospodarką odpadami komunalnymi . Na tym spotkaniu zostały przedstawione moŜliwość 
obniŜenia kosztów poprzez selektywną segregację. Na spotkaniu Radny dowiedział się, Ŝe 
śmieci segregowane przez nas są droŜsze od śmieci nie segregowanych. 
Radny Andrzej Bróździński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rozwoju Rolnictwa, 
Budownictwa, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie zgłaszanych na 
Komisji wniosków dotyczących segregacji śmieci. Radny chciałby aby te wnioski zostały 
odczytane przez Przewodniczącego i zostały poddane pod głosowanie.  
 
Pan Mioduszewski przedstawiciel Przedsiębiorstwa Usług Gospodarki Komunalnej w 
Nidzicy zaprosił obecnych na posiedzeniu sesji na spotkanie, które odbędzie się 27 marca o 
godz. 10.00 w Urzędzie Miejskim z Prezesem Związku Gmin Działdowszczyzna, aby mieć 
więcej wiedzy na temat gospodarki odpadami stwierdził, Ŝe opłaty za wywóz nieczystości w 
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porównaniu z opłatami 11 gmin w województwie Warmińsko- Mazurskim w gminie Nidzica 
są najtańsze. 
Radny Marek Kierzkowski poprosił o potwierdzenie informacji czy  segregowane odpady 
trafiają na ogólne wysypisko jako odpady komunalne. 
 
Pan Mioduszewski odpowiedział, Ŝe składowane są z boku wysypiska.    
 
Ad. 10   
Przyjęcie apelu Rady Miejskiej w sprawie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na 
terenie miasta Nidzica /niniejszy apel stanowi załącznik do protokołu/. 
Przewodniczący poprosił o odczytanie apelu. Apel został odczytany przez radną Eufemię 
Jankowską. 
W głosowaniu brało udział 16 radnych. 
Za poparciem apelu głosowało  - 16 Radnych 
Przeciw     -  0 
Wstrzymało się    -  0 
Apel został przyjęty przez Radę Miejską. 
 
Ad. 11 
Przyjęcie sprawozdania z funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Nidzicy. Radni do ww informacji nie wnieśli uwag  /niniejsze sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu/. 
 
Ad. 12 
Przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Nidzicy w sprawie realizacji inwestycji pn.: „Budowa 
hali widowiskowo- sportowej przy ulicy Polnej w Nidzicy”. 
W głosowaniu brało udział 17 Radnych 
Za głosowało   - 16 radnych 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się   -  1 
Rada Miejska przyjęła stanowisko w sprawie realizacji inwestycji pn.: „Budowa hali 
widowiskowo- sportowej przy ulicy polnej w Nidzicy”. 
    
Ad.13 
Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
1/ zmiany w budŜecie gminy na 2008 rok; 
Pani Wiesława Rozmus Skarbnik Miasta zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
Autopoprawka Nr 1 
Zwiększa się wydatki budŜetu gminy w Dziale 921 Rozdział 92109 § 2480 o kwotę 15.000zł 
na zwiększenie wydatków dla NOK, zgodnie z wnioskiem Dyrektora NOK. Wprowadza się 
do Uchwały załącznik nr 7. 
Na głosujących 17 Radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało - 17 Radnych 
Przeciw         -  0 
Wstrzymało się         - 0 
Autopoprawka została przyjęta. 
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Autopoprawka Nr 2 
Zwiększa się wydatki w dziale 926 Rozdział 92601 § 6050 o kwotę 334.000zł w celu 
zabezpieczenia udziału własnego gminy do przystąpienia do programu rządowego „Boisko w 
kaŜdej gminie- Orlik 2012”. Pozostała kwota zostanie pozyskana z budŜetu województwa i 
budŜetu państwa. 
 
Radny Andrzej Bróździński spytał o lokalizację boiska, Radny powiedział równieŜ iŜ w 
budŜecie Rada zabezpieczyła środki na projekty dwóch boisk jedno przy Zespole Szkół nr 3 i 
Zespole Szkół Nr 1. 
Pan Burmistrz odpowiedział, Ŝe zabezpieczone środki w budŜecie to środki na projekt z 
programu Ministralnego na jedno boisko przy Zespole Szkół Nr 1.  Boisko przy szkole nr 1 
kwalifikuje się do innego programu , to te środki przesuniemy i spróbujemy zrealizować 
równieŜ podobne zadanie przy Zespole Szkół Nr 3. 
Radny Andrzej Bróździński powiedział, Ŝe na Komisji OKSTiZ była mowa o dwóch boiska z 
programu „Blisko boisko” przy szkole nr 3 i nr 1.    
Na głosujących 17 Radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało - 17 Radnych 
Przeciw         -  0 
Wstrzymało się         - 0 
Autopoprawka została przyjęta. 
 
1/ zmiany w budŜecie gminy na 2008 rok- wraz z przegłosowanymi autopoprawkami. 
Na głosujących 17 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  17 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/190/2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
2008 rok; 
 
2/ wyraŜenie zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego wnoszonego przez Gminę 
Nidzica dla Przedsiębiorstwa Usługowego Gospodarki Komunalnej spółka z  o.o. w Nidzicy; 
Na głosujących 17 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  17 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/191/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
podwyŜszenie kapitału zakładowego wnoszonego przez Gminę Nidzica dla 
Przedsiębiorstwa Usługowego Gospodarki Komunalnej spółka z o.o. w Nidzicy; 
 
3/ wyraŜenie zgody na sprzedaŜ nieruchomości stanowiącej własność gminy Nidzica oddanej 
w uŜytkowanie wieczyste ( ul. K. Barke); 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/192/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ nieruchomości stanowiącej własność gminy Nidzica oddanej w uŜytkowanie 
wieczyste; 
 
4/ wyraŜenia zgody na zawarcie umowy z dotychczasowym dzierŜawca ( Jabłonka, Natać 
Mała, Wikno); 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
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Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/193/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
zawarcie umowy z dotychczasowym dzierŜawcą; 
 
5/ wyraŜenie zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą (Nibork 
Drugi); 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/194/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą; 
 
6/ wyraŜenie zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą (ul. 
Warszawska, ul. 1 Maja, ul. śywiczna, ul. Szerokopaś, ul. Kraszewskiego, ul. Działdowska, 
ul. Tatarska); 
Na głosujących 19 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  19 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/195/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą; 
 
7/ wyraŜenie zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą (ul. 1 
Maja); 
Na głosujących 19 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  19 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/196/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą; 
 
8/ zmiana uchwały Nr XIX/160/2007 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 28 grudnia 2007 roku 
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą 
(ul. Traugutta); 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/197/2008 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XIX/160/2007 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 28 grudnia 2007 roku w sprawie 
wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy z dotychczasowym dzierŜawcą; 
 
9/ wyraŜenie zgody na oddanie w najem lokalu uŜytkowego na okres dłuŜszy niŜ 3 lata (ul. 
Warszawska); 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  16 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  2 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/198/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie 
w najem lokalu uŜytkowego na okres dłuŜszy niŜ 3 lata; 
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10/ wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat od opłat za przekształcenie prawa uŜytkowania 
wieczystego w prawo własności nieruchomości zabudowanych lub przekształconych na cele 
mieszkaniowe, stanowiących własność gminy Nidzica; 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/199/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikat od opłat za przekształcenie prawa uŜytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości zabudowanych lub przekształconych na cele 
mieszkaniowe, stanowiące własność gminy Nidzica; 
 
11/ zmiany uchwały Nr XVII/133/2007 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 08 listopada 2007 
roku w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Nidzica na rok 2008; 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/200/2008 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XVII/133/2007 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 08 listopada 2007 roku w sprawie 
uchwalenia Rocznego Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Nidzica na rok 
2008; 
 
12/ zmiana uchwały Nr XLIX/486/06 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 27 kwietnia 2006 roku 
w sprawie przystąpienia Gminy Nidzica do Związku Stowarzyszeń o nazwie Lokalna Grupa 
Działania „Brama Mazurskiej Krainy”; 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/201/2008 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XLIX/486/06 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 27 kwietnia 2006 roku w sprawie 
przystąpienia Gminy Nidzica do Związku Stowarzyszeń o nazwie Lokalna Grupa 
działania „Brama Mazurskiej Krainy”. 
 
13/ w sprawie wyznaczenia podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia 
wolności oraz praca społecznie uŜyteczna; 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/202/2008 w sprawie wyznaczenia podmiotów, w 
których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie uŜyteczna; 
 
14/ przekazanie środków finansowych dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy; 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/203/2008 w sprawie przekazania środków 
finansowych dla zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy; 
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15/ przekazanie środków finansowych dla Policji; 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/204/2008 w sprawie przekazania środków 
finansowych dla Policji; 
 
16/ w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości na okres dłuŜszy niŜ 3 
lata. 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  17radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   1 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/205/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
wydzierŜawienie nieruchomości na okres dłuŜszy niŜ 3 lata; 
 
17/ w sprawie uchwalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysokości i warunki wypłacania innych 
składników wynagrodzenia: za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a 
takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania”. 
Pani ElŜbieta Płoska odczytała uwagę Komisji Planowania BudŜetu i Finansów, aby wyjaśnić 
pewne zagadnienia dotyczące niniejszej uchwały, a mianowicie: kto ustalił dodatek funkcyjny 
w wysokości 400 zł na stanowisku doradcy metodycznego, jak równieŜ komisja OKSTiZ 
wnioskuje o doprowadzenie do spójności dodatku motywacyjnego przyznawanego 
Dyrektorom Szkół i Przedszkoli. 
Pani Anna Pokrzywnicka Inspektor Zespołu Obsługi Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
udzieliła wyjaśnień , iŜ w kwestii doradcy metodycznego, to  zgodnie z art.70a pkt 1 Karty 
Nauczyciela w budŜecie organów prowadzących wyodrębnia się środki na finansowanie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości 1%, w ramach tych środków mogą być 
środki przeznaczone na doradcę metodycznego, w regulaminie jest zapis, Ŝe środki na 
doradztwo metodyczne mogą być zaplanowane w wysokości 45%, takŜe środki na doradztwo 
metodyczne są zabezpieczone w ramach finansowania doskonalenia zawodowego. Kwota 400 
zł jest to kwota proponowana, kwota ta została uzgodniona ze Związkami Zawodowymi z 
Dyrektorami została opracowana w ramach podobnych gmin. Badano jakie są stawki w 
innych gminach. Na dzień dzisiejszy zapis doradcy metodycznego jest zapisem martwym, 
poniewaŜ doradca metodyczny w chwili obecnej jeszcze nie funkcjonuje, powstanie on od 
nowego roku szkolnego 2008/2009. 
Na temat dodatku motywacyjnego p. A. Pokrzywnicka powiedziała, Ŝe w jeszcze 
obowiązującym regulaminie w § 8 pkt 2 jest zapis, Ŝe środki przeznaczone na dodatki 
motywacyjne to 30% wynagrodzenia zasadniczego, w §8 pkt 7 jest zapis, Ŝe w zaleŜności od 
posiadanych środków Burmistrz Nidzicy moŜe przyznać Dyrektorom dodatek motywacyjny 
w wysokości do 660zł, poniewaŜ na Komisji OKSTiZ udzielane były informacje na temat 
dodatków motywacyjnych ze starego jeszcze obowiązującego regulaminu.  
 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  13 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   5 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/206/2008 w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
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dodatków: za wysokości i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia: za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a takŜe wysokość 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i 
wypłacania”; 
 
18/ w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Planowania BudŜetu i Finansów. 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/207/2008 w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Planowania BudŜetu i Finansów; 
 
19/ w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nidzicy. 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  15 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   3 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/208/2008 w sprawie zmiany Statutu Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Nidzicy; 
 
20/ w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/282/04 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 09    
września 2004 roku w sprawie przystąpienia Gminy Nidzica do stowarzyszenia Lokalnej 
Organizacji Turystycznej Powiatu Nidzickiego 
 
Pani ElŜbieta Płoska Sekretarz Miasta odczytała propozycję Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa, Budownictwa, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska, aby na 
przedstawiciela Gminy Nidzica w Lokalnej Organizacji Turystycznej Powiatu Nidzickiego 
wyznaczyć Radnego p. Pawła Bukowskiego 
 
Przystąpiono do głosowania kandydatury p. Pawła Bukowskiego  
Na głosujących 18 radnych za przyjęciem kandydata  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   0 
Kandydatura p. Pawła Bukowskiego została przyjęta. 
 
 
Na głosujących 18 radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  18 radnych 
Przeciw                                                                                         -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                              -   0 
Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXI/208/2008 w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXIV/282/04 Rady Miejskiej w Nidzicy z dnia 09    września 2004 roku w sprawie 
przystąpienia Gminy Nidzica do stowarzyszenia Lokalnej Organizacji Turystycznej 
Powiatu Nidzickiego 
 
Ad. 14 
Wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. S. Paliński odczytał zaproszenie dla Radnych Rady 
Miejskiej od Zespołu Szkół Nr 3 na V ogólnopolski turniej mini koszykówki dziewcząt i 
chłopców, który odbędzie się 29 marca br. 
Pan Stanisław Paliński odczytał równieŜ zaproszenie mieszkańców Piątek na spotkanie, które 
ma odbyć się 08 marca br. w sprawie przebudowy trasy S-7. 
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Przewodniczący przypomniał równieŜ Radnym o obowiązku składania oświadczeń 
majątkowych, poinformował równieŜ o złoŜonej rezygnacji z uczestnictwa w komisji 
przetargowej Urzędu Miejskiego Radnego Alfreda Potapiuka , w związku z tym 
Przewodniczący spytał, czy jest chętna osoba do uczestnictwa w pracach tej komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. S. Paliński powiedział równieŜ, iŜ jest winien Radnemu 
Alfredowi Potapiuk wyjaśnienie w sprawie zgłoszonej przez Radnego w punkcie interpelacji i 
wniosków na temat skierowanego pisma przez grupę Radnych do Centralnego Biura 
Antykorupcyjnego. Pan S. Paliński, powiedział, iŜ był przesłuchiwany przez Komendę 
Powiatową Policji w Nidzicy, w trakcie zeznań widział pismo, które było skierowane do CBA 
na nim widniała pieczątka Rady Miejskiej. Pan Przewodniczący był zdziwiony jej obecnością, 
poniewaŜ w momencie podpisywania tego pisma pieczątki urzędowej Rady Miejskiej na nim 
nie było. Przewodniczący uwaŜa, Ŝe od tego typu spraw są odpowiednie władze, które 
wyjaśnią tą sprawę. 
Radny Alfred Potapiuk nie był usatysfakcjonowany wyjaśnieniami Przewodniczącego, 
poniewaŜ wraz z innymi dokumentami zostały wysłane do CBA dokumenty, które były 
własnością Urzędu Miejskiego, a więc zdaniem Radnego nie posłuŜono się rzetelnie tymi 
dokumentami. 
Radny Alfred Potapiuk podtrzymał swój wcześnie złoŜony wniosek o upublicznienie pisma 
skierowanego przez grupę Radnych do Centralnego Biura Antykorupcyjnego. 
Radny Stanisław Idec powiedział, Ŝe na procesie w którym Radny był oskarŜony, spytał się 
sędziego jaka jest pieczątka na piśmie, które było skierowane do CBA, które równieŜ zostało 
dostarczone do sądu jako dowód w sprawie. Radny otrzymał odpowiedź, Ŝe pismo złoŜone do 
sądu nie posiada Ŝadnej pieczątki. Radny uwaŜa, Ŝe krąŜą róŜne pisma oryginały i falsyfikaty.  
 
Radny Patryk Kozłowski uwaŜa, iŜ sprawa jest w odpowiednich organach i nie powinniśmy o 
niej w tej chwili dyskutować. Radny zwrócił się z pytaniem o kolektor ściekowy do 
miejscowości Jabłonka, w kwietniu rozpocznie się aplikowanie o środki z unijnych funduszy. 
Radny chciałby się dowiedzieć na jakim etapie jest gmina i jak jest przygotowana do 
aplikowania o te środki. Kolejną kwestią poruszoną przez Radnego jest wysypisko śmieci na 
ulicy Sportowej. 
Radny P.Kozłowski złoŜył wniosek, aby przedstawić sytuację odnośnie programu „Boisko w 
kaŜdej gminie- Orlik 2012” w jaki sposób gmina przystąpiła do tego programu. Radny spytał 
Burmistrza, czy do gminy wpłynął wniosek z zaproszeniem Burmistrza na spotkanie, na 
którym omawiano kwestie programu Orlik 2012. 
 
Pan Burmistrz odpowiedział, Ŝe dokumentacja na kolektor ściekowy to kwestia co najmniej 
dwóch lat. W tej chwili opracowana jest koncepcja jeśli chodzi o gospodarkę odpadami, jest 
to proces długotrwały, takiego samego zdania są specjaliści i projektanci. Nierealne jest w 
kwietniu złoŜenie wniosku jeśli nie ma dokumentacji. O środki aplikować będziemy z dwoma 
projektami, które mamy przygotowane tj. woda i kanalizacja w Bolejnach- śelaźnie  i 
Tatarach. 
Wysypisko na ul. Sportowej zdaniem Pana Burmistrza jest dzikim wysypiskiem, dojazd na to 
wysypisko jest od drogi krajowej, dlatego Burmistrz wystąpił do Generalnej Dyrekcji Dróg i 
Autostrad o zgodę na zagrodzenie tego wjazdu, po otrzymaniu zgody śmieci gromadzone do 
tej pory gmina uprzątnie. 
 
Radny Andrzej Bróździński w związku z zaplanowanym spotkaniem w sprawie wyboru 
koncepcji przebudowy trasy S-7, uwaŜa iŜ naleŜałoby się do tego spotkania przygotować.  
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Radny Marek Kierzkowski odniósł się do pkt 11 porządku obrad w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nidzicy pytając 
czy sprawozdanie nie powinno zostać przyjęte przez Radę Miejską poprzez głosowanie. 
 
Radna ElŜbieta  Królewska- Siwy zaapelowała do Radnych mówiąc, Ŝe jesteśmy tu po to aby 
współpracować ze sobą, jesteśmy po to aby działać na rzecz gminy i powiatu. 
 
Radny Stanisław Idec spytał Radnego Alfreda Potapiuka czy rezygnuje z wniosku w sprawie 
upublicznienia pisma do CBA, Pan A. Potapiuk odpowiedział iŜ nie rezygnuje i ponawia go 
kolejny raz. 
Przewodniczący Rady Miejskiej spytał Panią Ewę Moszczyńską Radcę Prawnego Urzędu 
Miejskiego czy zgłoszony wniosek przez Radnego powinien zostać przegłosowany. 
Pani E. Moszczyńska odpowiedziała, Ŝe to Radni powinni zdecydować kogo ewentualnie 
zobowiązać do realizacji zgłoszonego wniosku. To Przewodniczący powinien zdecydować 
czy wniosek poddać pod głosowanie i w jakiej formie.  
 
Radny Andrzej Bróździński  spytał wnioskodawcę w jaki sposób chce wyegzekwować to 
pismo i od kogo. Radny uwaŜa, Ŝe nikomu nie moŜemy nakazać upublicznić własnego listu. 
Radny uwaŜa, Ŝe owy wniosek jest nie zasadny. 
 
Pani Ewa Moszczyńska Radca Prawny powiedziała, Ŝe Radni powinni przegłosować taki 
wniosek, który będzie moŜliwy do realizacji, czyli Radni powinni konkretną osobę 
zobowiązać do konkretnego działania.   
  
Przewodniczący Rady Miejskiej uwaŜa, Ŝe naleŜy wniosek sformułować na piśmie.  
 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad i braku innych tematów 
Przewodniczący Rady zamknął XXI sesję Rady Miejskiej w Nidzicy. 

Sesja zakończyła się o godz. 1520. 
 
      Protokółowała:       Przewodniczył: 
/-/Anna Andryszkiewicz                                                              /-/ Stanisław Paliński 
 
 
 
 
 
  
 


